
Bestyrelsesmøde – Grundejerforeningen Mariehøj  
Onsdag d. 2. november 2022 
 
Tilstedeværende: Klaus, Jørn, Nikolaj og Michael (referent) 
Afbud: Søren 
  
Agenda 

1)    Siden sidst 
Intet at berette 
  
2)    Beboerhenvendelser 
Ingen henvendelser 

  
3)    Nyt fra have-udvalget 
3 virksomheder var inviteret 
Vi modtog 2 tilbud, efter udbud 
Af de 2 tilbud, var kun ét af dem under vores aftalte budget, hvorfor de 
blev valgt. 
Vinder af udbud: Blynert Træpleje 
Projektet er færdigt og overdraget pr. 28. oktober 2022 
  
Have-udvalget vil vurdere om og i så fald hvornår, fase 2 indledes. 
Når fase 2 skal igangsættes, vil det blive præsenteret på 
førstkommende generalforsamling og blive effektueret efter en evt. 
godkendelse 
  
4)    Budget og status på indbetalinger af det ekstraordinære 
abonnement 
Projektets fase 1 er holdt 600 kr. under budget 
I skrivende stund er der 6 medlemmer som ikke har betalt 
  

  
5)    Status omkring fjernvarme-projektet 
Seneste informationer fra projektet, fortæller at foreningens medlemmer 
skal tage stilling til om de ønsker at få etableret fjernvarme omkring Q2 
2023. 
Det forventes at de første spadestik vil falde ultimo 2023 

  
  

6)    Forberedelse til dialogmødet 
Emner vi ønsker behandlet: 



·      Besværliggør u-vendinger på Vallensbækvej 
·      Er det et stort problem med indenoms-overhalinger i de fuldt 
optrukne felter på Vallensbækvej? 
·      Hør status på støj-bekæmpelse 

  
  
7)    Evt 

·      Dato for generalforsamling, 2023 
Vi undersøger om Korsagergaard er ledig d. 7. marts 

  
  
Mødet afsluttes 21:24 
 


